
Ändring av proposition vårmöte 2017 
Beslutet angående hemsidan är nu formulerad som att vi måste ta in en utomstående aktör för att 
bygga den. Även om en utomstående aktör fortfarande är ett alternativ så vill vi i projektgruppen 
inte låsa oss utan vill utforska så många alternativ som möjligt. Just nu lutar vi mot att kolla på 
prenumerationer (t.ex. Wordpress eller Squarespace) då det är ett alternativ som inte lägger ut en 
lika stor klumpsumma vilket vi försöker undvika under den rådande ekonomiska situationen. Detta är 
dock någonting vi inte får använda budgeten till så som beslutet ser ut idag. Detta då en 
prenumeration med stor sannolik skulle leda till att vi i föreningen själva bygger ihop hemsidan. Vi 
tror att med all den kunskap som spexet sitter på så skulle vi kunna få ut en snygg och funktionell 
sida som täcker alla våra behov. Projektgruppen ser över att ta in fler personer i projektgruppen. 

 
Projektgruppen hemsidan yrkar 

att stryka att-satsen i propositionen om Ny hemsida från vårmötet 2017 angående 
byggandet av hemsidan från att ”byggandet av hemsidan läggs ut på externt uppdrag 
(entreprenad)”. 

att projektgruppen ansvarar för framtagandet av den nya hemsidan. 


